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Haarlem ■ AV Haarlem bestaat 105
jaar, KAV Holland honderd jaar.
,,Haarlem is ontstaan uit de voetbal-
club HFC Haarlem’’, vertelt secreta-
ris Jaap van Deursen van AV Haar-
lem. ,,De spelers deden in de zomer
aan atletiek.’’ ,,KAV Holland is van
oudsher katholiek’’, legt voorzitter
Willem Roelfsema van KAV uit.

Rivaliteit
Dat het zo lang geduurd heeft dat de
twee verenigingen fuseren tot een
sterke club, heeft te maken met de
onderlinge rivaliteit die bestond
tussen de Haarlemse verenigingen.
Van Deursen: ,,We deden vroeger al-
tijd ons best om beter te zijn dan
KAV.’’ ,,Bij de oude garde zal die ri-
valiteit nog leven, maar de jonge le-
den hebben er geen last van’’, vertelt
John Komen, voorzitter van AV
Haarlem. ,,Vroeger was de fusie
minder een thema, maar ouders van
pupillen snappen vaak niet waarom
de twee clubs niet al lang een zijn.
Vaak worden ze lid van een van de
twee verenigingen omdat de trai-
ningstijden hun het beste uitko-
men. Willem, hoe vaak is het niet
voorgekomen dat een lid van AV
Haarlem per ongeluk meetrainde
met KAV Holland? Dan moest dat
lid weer overgeschreven worden. In
de toekomst zal er weinig verande-
ren, iedereen kan gewoon blijven
trainen op de tijd die hun het beste
uitkomt’’

Stroomversnelling
Dat de fusie de laatste jaren in een
stroomversnelling is gekomen,
komt mede door de gesprekken die
Komen en Roelfsema voerden in de
aanloop naar het realiseren van de
nieuwe tartanbaan aan de Jaap
Edenlaan. ,,De meeste fusies zijn
niet uit luxe, maar bij ons is het juist
omgekeerd’’, legt de voorzitter van
KAV Holland uit. ,,Door samen te
gaan hopen we het aanbod en de
kwaliteit van de trainingen voor on-
ze leden te vergroten’’, vult zijn col-
lega van AV Haarlem aan. ,,We wil-
len voor de technische onderdelen
meer gespecialiseerde trainers in-
zetten waardoor je bij zo’n discipli-
ne een sterke trainingsgroep
krijgt.’’

Beide clubs hebben de vruchten
geplukt van de internationale suc-
ces van de Nederlandse atleten. ,,Op
een bepaald moment was ons leden-
aantal gezakt naar zo’n tweehon-
derd, maar gelukkig hebben we de
laatste jaren er weer veel jeugdleden
bij gekregen’’, zegt Komen.

Gelijkwaardig
AV Haarlem heeft zo’n driehonderd
leden, KAV Holland bijna vijfhon-
derd. Samen groeit Haarlem Atle-
tiek naar een grote club van zo’n 750

leden. Roelfsema: ,,Wij zijn wat gro-
ter omdat we ook verschillende
loopgroepen hebben.’’ Komen:
,,Maar het is een gelijkwaardige fu-
sie. Beide clubs zijn financieel ge-
zond.’’

De afgelopen jaren zijn er ver-
schillende fusiegroepen geweest die
het samengaan hebben voorbereid.
Bij de organisatie van wedstrijden
op de baan en de verschillende cros-
sen van AV Haarlem en KAV Hol-
land werd al samengewerkt

De naam is niet heel origineel, er
bestaat ook al een Haag Atletiek,
Rotterdam Atletiek en Utrecht Atle-
tiek. ,,Maar iedereen weet wel direct
dat we een atletiekclub uit Haarlem
zijn’’, legt Komen de keuze uit. Van

Deursen: ,,Over het nieuwe logo
moet nog een beslissing genomen
worden.’’ Roelfsema: ,,Ik neig steeds
meer naar het klassieke logo. Daar is
ook het oranje van KAV Holland in
verwerkt.’’

Weggeplukt
De Nederlandse atleten wonnen de
afgelopen jaren verschillende me-
dailles op de grote kampioenschap-
pen, maar een sporter uit het Haar-
lemse zat daar niet bij. Het nieuwe
Haarlem Atletiek wil daar graag ver-
andering in brengen. ,,Het zou
mooi zijn als we nieuwe Femkes
(Bol, red.) of Liekes (Klaver, red.)
kunnen opleiden’’, zegt Komen. ,,In
het verleden werden onze grote ta-

lenten wel eens weggeplukt door
een andere vereniging als Lycurgus
uit Assendelft’’, vult Roelfsema hem
aan. ,,Maar misschien moeten wij
ook eens in de vijver van hen gaan
vissen’’, zegt hij vol ambitie.

De drie willen wel actief blijven in
het nieuwe bestuur van de club,
maar voor de functie van voorzitter
van Haarlem Atletiek is een vacatu-
re. ,,Ik wil me bezig gaan houden
het organiseren en jureren van wed-
strijden’’, legt Roelfsema uit.

,,Het zou mooi zijn als de nieuwe
voorzitter banden heeft met beide
verenigingen, zodat hij of zij een
brugfunctie kan kan vervullen’’,
zegt Komen. ,,Maar ik ben ervan
overtuigd dat we er een gaan vin-

den. Binnen de clubs is er al veel ka-
der, dus we hebben veel vrijwilligers
die we kunnen polsen.’’

De besturen hebben hun werk ge-
daan, zondag 15 en dinsdag 17 de-
cember zijn de leden aan zet. Ko-
men: ,,We hebben ervoor gekozen
om de stemming tijdens de trainin-
gen te laten plaatsvinden, zodat zo-
veel mogelijk leden kunnen stem-
men. We nemen het heel serieus,
want dit is toch de belangrijkste be-
slissing in de ruim honderdjarige
geschiedenis van onze clubs. Na de
stemming op zondag van de leden
van AV Haarlem gaat de stembus op
slot, we gaan pas tellen nadat ook de
stemmen van de leden van KAV Hol-
land binnen zijn op dinsdagavond.’’
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John Komen (AV Haarlem), Willem Roelfsema (KAV Holland) en Jaap van Deursen (AV Haarlem) op de nieuwe atletiekbaan. FOTO UNITED PHOTOS/TOUSSAINT KLUITERS

❜❜De meeste
fusies zijn niet
uit luxe, maar
bij ons is het

juist omgekeerd

Willem Roelfsema
Voorzitter KAV Holland

AV Haarlem en KAV Holland delen al sinds de oprichting de atletiekbaan, maar de twee clubs bestonden
honderd jaar naast elkaar. Er werd vaak gesproken over een fusie, de afgelopen jaren kwamen de gesprek-
ken in een stroomversnelling. Zondag en dinsdag stemmen de leden over het samengaan van de vereni-
gingen tot Haarlem Atletiek.

De voorstellen voor het nieuwe logo van Haarlem Atletiek, dat in het rood en
zwart gaat sporten. FOTO UNITED PHOTOS/TOUSSAINT KLUITERS

fusie Zondag en dinsdag stemmen leden over fusie AV Haarlem en KAV Holland

•iOpening baan
De nieuwe atletiekbaan van
Haarlem Atletiek wordt ko-
mend voorjaar geopend met
wedstrijden voor alle leden van
de nieuwe club. ,,We gaan er
iets feestelijks van proberen te
maken’’, aldus Komen. Van
Deursen: ,,En er is bijvoorbeeld
een kamp voor de jeugdleden.
Die blijven dus van zaterdag op
zondag slapen op de club.’’


